 Κατηγορίες ουσιαστικών γ΄ κλίσης
 
	 
	 
	 
	 
	 
	1. Με κριτήριο τον χαρακτήρα του θέματος
	 
	 
	 

	 
	φωνηεντόληκτα
(χαρακτήρας φωνήεν)
πόλις, πόλεως
	[image: arrows]
	 
	 
	 
	 
	 

	 
	
	
	συμφωνόληκτα
(χαρακτήρας σύμφωνο)
	 

	 
	
	 
	 
	 
	 
	[image: arrows]
	 

	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	
	 

	 
	 
	 
	αφωνόληκτα
(χαρακτήρας άφωνο σύμφωνο)
	 
	 
	 
	 
	ημιφωνόληκτα
(χαρακτήρας ημίφωνο σύμφωνο)

	 
	 
	[image: arrow]
	 
	 
	 
	 
	 
	 
	[image: arrows]
	 
	 

	ουρανικόληκτα
κόραξ, κόρακος
	
	οδοντικόληκτα
καῦμα,
καύματος
	 
	ενρινόληκτα
Ἕλλην, Ἕλληνος
	
	υγρόληκτα
ῥήτωρ, ῥήτορος

	
	 
	χειλικόληκτα
φλέψ, φλεβός
	 
	
	 
	
	 
	σιγμόληκτα
βέλος, βέλους (< βέλεσος)
	 
	


 
	 
	
2. Με κριτήριο τον αριθμό των θεμάτων
	 

	 
	[image: arrows]
	 

	μονόθεμα
(ένα θέμα σε όλες τις πτώσεις)
Ἕλλην, Ἕλληνος
	 
	διπλόθεμα
(δύο θέματα κατά την κλίση)
πόλις, πόλεως



	 
	3. Με κριτήριο την κατάληξη
	 

	 
	[image: arrows]
	 

	καταληκτικά
(ονομαστική ενικού σε -ς)
πόλις, πόλεως
	 
	ακατάληκτα
(ονομαστική ενικού σε -α, -η, -ι, -υ, -ω, -ν, -ρ)
καῦμα, καύματος


 
β. Οι καταλήξεις των ουσιαστικών γ΄ κλίσης
	
	αρσενικά και θηλυκά
	       ουδέτερα

	
	ενικός
	πληθυντικός
	ενικός
	πληθυντικός

	ονομ.
γεν.
δοτ.
αιτ.
κλητ.
	-ς ή –
-ος ή -ως
-ι
-α ή -ν
-ς ή –
	-ες
-ων
-σι(ν)
-ας ή -ς
-ες
	–
-ος ή -ως
-ι
–
–
	-α
-ων
-σι(ν)
-α
-α
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